
Från: Frederick Schmidt 

Motion

Bästa styrelse, jag som bor så nära busskuren Sportvägen önskar att styrelsen tar kontakt 
med vägföreningarna Ringsegård och Skrea/Mannaberg för gemensam medborgarförslag 
om en markerad övergång vid busskuren och en fortsättning av cykelvägen upp till 
rondellen vid gamla banvallen!
Tack och lycka till

Best regards
Ahafitness
Frederick Schmidt
Sportvägen 1
311 72 Falkenberg
Sweden

Styrelsens svar:

Styrelsen har diskuterat detta tidigare samt tagit upp detta med gata/trafik hos 
Falkenbergs Kommun. De har inga avsikter att i nuläget göra en markerad övergång. 
Styrelsen har tagit ansvar att via en styrelseperson genomföra ett medborgarförslag för att 
ärendet ska utredas.


